



### SPASNAME

Em wek Heyva Sor a Kurd li Bakur û Rojhilatê Sûrî Spasiya Hevkarên xwe yê **Heyva Sor a Kurdistanê** dikin ji bo şandina alîkariyê Cara duyemîn ya ji **300.000 Euro** (Sêsed hezar Euro) pêk tê. Ev beşa alîkariyê wê ji bo bicihanîna pêdiviyên miletê me yê ji herêma Şehba (Til Rifaat) û Helebê koçber bûne. heta niha Hejmara Alîkariya Heyva Sor a Kurdistanê gihastiye **550.000 Euro (Pênc sed û pêncî Hezar Euro)**. Em teqez dikin ku ev alîkarî wê bikeve xizmeta mirovî ya pêwîst ji bo gelê me yê Koçber.

### A word of thanks

We, as the Kurdish Red Crescent in Northeast Syria, extend our heartfelt thanks to our partners, **Heyva Sor a Kurdistanê**, for providing for the second time funds of **€300,000** (three Hundred Euroes) to support displaced individuals from Şehba (Til Rifat) region and Aleppo. So far we get from Heyva Sor a Kurdistan an amount of **550.000 Euros (Five hundred Fifty Euroes)**. We assure you that this generous support will be utilized effectively to provide humanitarian aid to those in need.

### Ein Wort des Dankes

Wir, als Kurdischer Roter Halbmond Nordostsyrien, sprechen unseren aufrichtigen Dank an unsere Partner, **Heyva Sor a Kurdistanê**, aus für die Bereitstellung von Mitteln in Höhe von **300.000 €** (dreihunderttausend Euro) zum zweiten Mal, um vertriebene Menschen aus der Region Şehba (Til Rifat) und Aleppo zu unterstützen. Bisher haben wir von Heyva Sor a Kurdistan insgesamt **550.000 € (fünfhundertfünfzigtausend Euro)** erhalten. Wir versichern Ihnen, dass diese großzügige Unterstützung effektiv eingesetzt wird, um humanitäre Hilfe für die Bedürftigen zu leisten.

Hevserokên Heyva Sor a Kurd:



Xedice Erslan

Dilgeş İsa

Qamişlo 24.12.2024